
Revisionsberättelse Tamam Göteborg 2023

Som vald revisor är det mitt uppdrag att granska föreningen Tamam Göteborgs verksamhet

för 2023.

Jag vill börja med att säga att jag tycker mig se att föreningen haft mer verksamhet under

2023 än tidigare vilket glädjer mig. Det verkar också som att hanteringen kring det egna

bankkontot verkar vara bättre och att man haft tillgång till bankkontot under året.

Däremot har man inte reglerat de skulder som finns till Tamam riks, men

förvaltningsberättelsen säger att målet är att det sker under 2024 och det hoppas jag

verkligen för föreningens skull när det nu finns kapital på bankkontot.

I övrigt har jag sett kvittounderlag på i stort sett alla kostnader och en summering av vad

som gått till vad. Jag har också tillsammans med föreningen sett över uppställningen för

balansräkningen och hoppas att den för framtiden ska vara tydligare för alla att följa.

Jag föreslår att styrelsens ledamöter för 2022 ska ges ansvarsfrihet samt att resultat- och

balansräkning fastställs.
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